
Sülysáp Város Önkormányzatának 

Képviselő-testülete 

 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

Készült: Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2022. május 30-án 20.00-kor 
megtartott soron kívüli, nyilvános üléséről 
Az ülés helye: a Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
Jelen vannak:  

A Képviselő-testület tagjai közül: Horinka László polgármester, Katus Norbert 
alpolgármester, Farkas Ferenc, Kecser István, Seprős Viktor, Süli Richárd települési 
képviselők  
Tanácskozási joggal: dr. Tóth Krisztina jegyző 
Jegyzőkönyvvezető: Doma Bernadett testületi ügyintéző 
 

Horinka László polgármester: Tisztelettel és szeretettel köszöntök minden jelenlévőt, 
köszönöm, hogy rendelkezésre tudtatok a közmeghallgatást követően is. Megállapítom, hogy a 
Képviselő-testület 9 tagja közül 6 jelen van, a testület határozatképes. Egy napirendi pontunk 
lenne, az autóbuszjárat biztosítása július 1-jétől. Kérem, szavazzunk erről. 
 

Ügyrendi határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az előterjesztett 
napirendi javaslatot elfogadta. 

 
Az ülés napirendje: 
1./  Helyi autóbuszjárat további működtetésének biztosítása 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 
 
 
1./ NAPIRENDI PONT 

Helyi autóbuszjárat további működtetésének biztosítása 
/Szóbeli előterjesztés./ 
 
Horinka László polgármester: Igazából ez egy jó hír. Mint tudjátok, Győri Antalt is 
megkerestem, hogy tudná-e vállalni a járatot július 1-től. Először elutasított, azt mondta, nem 
tudja megoldani, azonban a napokban megkeresett, hogy beszéljünk róla. A MASINA-
CENTER Kft. lenne a szolgáltató. Ami az üröm az örömben, hogy ez alaphangon minimum 
havi 2 millió forintunkba fog kerülni, ha minden a marad az eddigiek szerint, a menetrend és a 
jegyárak is. Az az igazság, hogy nincs mozgásterünk.  
Farkas Ferenc képviselő: Milyen buszokkal csinálná? 
Süli Richárd képviselő: És honnan veszi a sofőröket? 
Horinka László polgármester: Az a szándéka, hogy vásárol két buszt, emiatt hosszú távon 
gondolkodik, amit a jogszabályi feltételek miatt jelenleg nem tudunk garantálni. De így 
tervezünk. Nyilván beszél a mostani sofőrökkel is, de tud új embereket hozni. Van-e még 



kérdés, hozzászólás? Ha nincs, kérem, a jóváhagyásotokat, és egy felhatalmazást a részletes 
feltételek egyeztetésére. Kérem, aki ezzel egyetért, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 

     102/2022. (V. 30.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
személyszállítási szolgáltatásokról szóló 2012. évi XLI. törvény 
24. § (4) bek. d) pontja és (5a) bekezdése alapján – tekintettel az 
előző szolgáltató rendkívüli felmondására, az ellátás 
folyamatossága érdekében –  
1./ közvetlenül megbízással bízza meg a MASINA-CENTER 

Szolgáltató és Kereskedelmi Korlátolt Felelősségű Társaságot 
(székhelye: 2241 Sülysáp, Úri út 2.; cégjegyzékszáma: 13-09-
086287; adószáma: 12543245-2-13, képviseli: Győri Antal 
ügyvezető) a Sülysáp város közigazgatási határán belül, helyi 
díjszabás alapján autóbusszal végzett menetrend szerinti 
személyszállítási közszolgáltatás ellátásával, 2022. július 1. 
00.00-tól a pályázat úján kiválasztásra kerülő közszolgáltató 
közszolgáltatási tevékenységének megkezdéséig, de 
legfeljebb két évre, azaz 2024. június 30. 24.00-ig,  

2./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a részletes szerződési 
feltételeknek a szolgáltatóval való egyeztetésére, és a 
megállapodást rögzítő közszolgáltatási szerződés aláírására.  

Határidő: 2022. június 30. 
Felelős: polgármester 

 
 
Horinka László polgármester: Köszönöm szépen, ennyi lett volna mára, az ülést bezárom. 
 
 
 
 

k.m.f. 
 
 
 

 Horinka László dr. Tóth Krisztina 
 polgármester jegyző 

 
 


